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Acta núm. 06/2018 
 
SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA I URGENT DEL PLE DE L’AJUNTAMENT 
CELEBRADA EL DIA 17 DE MAIG DE 2018. 
 
HORA DE COMENÇAMENT: 20.00 HORES 
HORA D’ACABAMENT:  21.25 HORES 
LLOC: SALA DE PLENS DE LA CASA CONSISTORIAL 
CONVOCATÒRIA: PRIMERA 
 
ASSISTENTS 

Sr. ALCALDE: 
DAVID GONZÁLEZ MARTÍNEZ 
 

Srs. REGIDORS: 
ALEJANDRA TOMÁS DOMENECH 
VICENTE MORERA ROMAGUERA 
SALVADOR LLOPIS IBIZA 
ROSA POUS MARÍ 
ESTER MILLAN SOLDADO 
 

VICENT CANET LLIDÓ 
IMMA IBIZA COTS 
ROSANNA MIÑANA MORELL 
 

CARLOS MENGUAL MANZANARES 
ANA MARIA MORELL GÓMEZ 
ALFONSO FORRAT ESTÈVEZ 
 

BLAI PEIRÓ SANCHIS 

YOLANDA PASTOR BOLO 
GABRIEL OLTRA MESTRE 
MIREIA FRANCESCA MORERA ALEMANY 
 

JOSÉ SALAZAR CUADRADO 
 
ABSENTS EXCUSATS: 
HILARIO ROBLES SERRANO 
ENRIC ESCRIVÁ COTS 
ROSA MARIA SORIA ESCRIVÁ 
ALEJANDRO SALORT RUBIO 
 

SRA. SECRETÀRIA: 
ANA MORENO RODILLA 
 

SRA. INTERVENTORA: 
No assisteix 

 

A la ciutat d’Oliva, sent el dia, hora i al 

lloc indicat a l’encapçalament, es 

reuneixen sota la presidència que 

també consta, els membres de la 

corporació expressats al marge, a 

l’objecte de realitzar la sessió del Ple 

de l’Ajuntament, amb el caràcter i 

convocatòria que també consten; actua 

com a fedatari públic la secretària 

general de l’ajuntament. 

 

El Ple es constitueix vàlidament, per 

complir el terç legal dels seus 

membres, i assisteix el president i la 

secretària. 

 

La Presidència declara oberta la sessió, 

que es desenvolupa d’acord amb el 

següent Ordre del Dia:  
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PRIMER.- RATIFICACIÓ DE LA URGÈNCIA DE LA CONVOCATÒRIA. 
 
El Ple de l’Ajuntament, per unanimitat dels membres presents, acorda ratificar la 
convocatòria de la sessió extraordinària i urgent, i en conseqüència continua el 
desenvolupament de l’ordre del dia.  
 
 
SEGON.- DICTAMEN CI EXTRAORDINÀRIA D'ORDENACIÓ DEL 
TERRITORI SOBRE INICI DEL TRÀMIT PER A L'APROVACIÓ DEL 
MODIFICAT Núm. 1 DEL TEXT REFÓS DEL PROJECTE D'URBANITZACIÓ 
DEL SECTOR AIGUA BLANCA IV. INFORMACIÓ PÚBLICA. 
 
El Sr. Vicente Morera Romaguera manifesta que per tindre interés en l'assumpte, s'absté 
d'intervindre en la deliberació i votació de l'assumpte, d'acord amb el que es disposa en 
l'article 23 de la Llei 40/2015. 
 
Informats del dictamen de la Comissió Informativa d'Ordenació del Territori, de data 15 
de maig de 2018, en relació a l'assumpte de l'epígraf, que diu textualment: 
 
“1r.- DICTAMEN INICI DEL TRÀMIT PER A L'APROVACIÓ DEL MODIFICAT 
Núm. 1 DEL TEXT REFÓS DEL PROJECTE D'URBANITZACIÓ DEL SECTOR 
AIGUA BLANCA IV. INFORMACIÓ PÚBLICA. 
 
Es dóna compte de la Proposta de l'Alcaldia de data 11 de maig de 2018 i que, seguidament, es 
reprodueix: 
 
“PROPOSTA D'acord.- Vist el Modificat núm. 1 del Text Refós del Modificat del Projecte 
d'Urbanització per a la finalització de les obres d'urbanització del Pla Parcial AIGUA BLANCA IV que 
presenta la Direcció facultativa de l'OFICINA TÈCNICA TES, SL amb la conformitat de la mercantil 
adjudicatària del contracte, ELECNOR, SA. 
 
Vist l'informe favorable de supervisió que emet l'Arquitecte Municipal de data 27 d'abril de 2018 i el 
posterior informe sobre el contingut del referit Modificat del Projecte, de data 9 de maig de 2018. 
 
Vist l'informe de tramitació emés pel TAG del Departament d'Urbanisme, de data 10 de maig de 2018. 
 
Per la present es proposa al Ple de l'Ajuntament, previ el dictamen de la Comissió Informativa 
d'Urbanisme, perquè adopte el següent acord: 
 
Iniciar la tramitació del Modificat núm. 1 del Text Refós del Modificat del Projecte d'Urbanització per a 
la finalització de les obres d'urbanització del Pla Parcial AIGUA BLANCA IV i sotmetre al mateix a 
tràmit d'informació pública, a l'empara del que es preveu en l'article 175.2 de la Llei 5/2014 de 25 de 
juliol, per període de vint dies hàbils mitjançant la publicació de l'anunci en el Diari Oficial de la 
Generalitat Valenciana, així com remetre comunicació a aquelles persones que apareguen com a 
interessades en aquest expedient i la inserció de l'anunci en la pàgina WEB de l'Ajuntament, taulers 
d'edictes i posterior ressenya en periòdic de difusió provincial.” 
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Es dóna compte, així mateix, dels informes emesos per l'Arquitecte Municipal, de data 
27 d'abril de 2018 de supervisió del Projecte i de data 8 de maig de 2018, sobre el 
contingut del Modificat núm. 1 que es presenta i que es redacta per al compliment dels 
objectius de reubicació de la xarxa d'aigua potable en la zona de la calçada en aquells 
trams en els quals discorre sobre la canalització elèctrica, l'esmena de deficiències en la 
xarxa de telefonia i enllumenat i completar l'itinerari accessible al ja existent en el Vial 
“C”. 
 
Vist l'informe jurídic de data 10 de maig de 2018, emés pel TAG del Departament 
d'Urbanisme i que es reprodueix: 
 
INFORME.- El Text Refós del Modificat del Projecte d'Urbanització per a la finalització de les obres del 
Pla Parcial AIGUA BLANCA IV va ser aprovat definitivament pel Ple de l'Ajuntament en sessió 
ordinària celebrada el dia 28 de juliol de 2016, aprovació definitiva que s’ha de considerar ferma en via 
administrativa en haver-se desestimat els recursos de reposició interposats contra l'expressat acord. 
 
El contracte per a l'execució de les obres de l'indicat Text Refós del Modificat del Projecte d'Urbanització 
va ser adjudicat, mitjançant Resolució de l'Alcaldia 1835/2017 d'1 de setembre a la mercantil ELECNOR, 
SA, signant-se el contracte amb data 4 de setembre de 2017. 
 
Com a conseqüència de la sol·licitud, per part de la Direcció facultativa de les obres, i mitjançant Decret 
965/2018 de 18 d'abril, es procedeix a autoritzar l'inici de l'expedient de modificació del contracte d'obres 
i autoritzar la redacció del Modificat núm. 1. 
 
El Modificat núm. 1 del Text Refós del Modificat del Projecte d'Urbanització per a la finalització de les 
obres del Sector AIGUA BLANCA IV d'Oliva, datat de 25 d'abril de 2018, ha sigut redactat per part de la 
Direcció facultativa, Dª. Carmen Cardos Bodi, Enginyera de Camins, Canals i Ports, pertanyent a 
l'empresa OFICINA TECNICA TES, SL. 
 
El Pressupost d'Execució Material (PEM) del Modificat núm. 1 ascendeix a la quantitat d'1.378.993’97 
euros. 
 
El Pressupost d'Execució per Contracta (PAC) aplicant la baixa de l'adjudicatari en el Projecte original i 
el percentatge d'IVA corresponent, suposa la quantitat o import total d'1.206.458’71 euros. 
 
Per l'Arquitecte Municipal s'ha emés informe de supervisió del Modificat núm. 1, de data 27 d'abril de 
2018, en sentit favorable i un posterior informe de 9 de maig de 2018, sobre el contingut del Modificat 
núm. 1, la repercussió de l'increment entre els diferents Capítols que conformen aquest Projecte i 
l'increment pressupostari percentual respecte al preu d'adjudicació del contracte i que es xifra en el 
9’93%. Tots dos queden incorporats a l'expedient administratiu. 
 
Amb independència i sense perjudici de les actuacions i tràmits que resulten necessaris en aplicació de la 
vigent normativa de contractació del Sector Públic, es precisa l'aprovació definitiva d'aquest Modificat 
núm. 1 des de la perspectiva de la normativa urbanística. 
 
1r.- El Modificat núm. 1 del Text Refós del Modificat del Projecte d'Urbanització requereix els mateixos 
tràmits, per a la seua aprovació, que un Projecte d'Urbanització. 
 
2n.- Per l'Alcaldia, a l'empara del que es disposa en l'article 175.2 , en relació amb el 75 de la Llei 5/2014 
de 25 de juliol, se sotmetrà el Modificat núm. 1 a informació pública, mitjançant anunci que es publicarà 
en el DOCV, per període de vint dies hàbils. 
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3r.- De conformitat amb el que es disposa en l'article 57.1r.a), en relació amb l'article 53 de la LOTUP, 
procedirà, com a part de la informació publica, cursar comunicacions individualitzades als interessats, 
així com la inserció d'anunci en la pàgina WEB de l'Ajuntament i ressenya en un periòdic de difusió 
provincial. 
 
4t.- Les al·legacions que es formulen per escrit, dins del període d'informació publica, seran informades 
tècnica i jurídicament pels respectius departaments municipals, segons versen sobre qüestions tècniques o 
jurídiques. 
 
5é.- Una vegada finalitzat el període d'informació publica i sobre la base dels informes emesos sobre les 
al·legacions que hagen pogut presentar-se, l'Ajuntament procedirà a l'aprovació definitiva d'aquest 
Modificat núm. 1, havent de publicar-se anunci de tal aprovació en el Butlletí Oficial de la Província de 
València. 
 
6é.- L'òrgan competent per a l'aprovació definitiva és, a tenor del que es disposa en l'article 21 de la Llei 
7/85 de 2 d'abril, l'Alcaldia. No obstant això i considerant que el Projecte d'Urbanització original d'aquest 
Sector formava part de l'Alternativa Tècnica del Programa que va ser aprovada pel Ple de l'Ajuntament i 
que el Text Refós del Modificat del Projecte d'Urbanització va ser aprovat, igualment, pel Ple de 
l'Ajuntament (segons es fa constar en els antecedents d'aquest informe), no existeix, segons el parer de qui 
subscriu, inconvenient legal perquè aquest Modificat núm. 1 siga, igualment, sotmés a l'aprovació per part 
del Ple de l'Ajuntament.” 
 
Sotmesa a votació la proposta presentada, la Comissió Informativa, de conformitat amb la 
mateixa i amb els informes tècnics i jurídic emesos, la dictamina favorablement, per la 
unanimitat dels seus membres presents, i eleva a l'Ajuntament Ple el seu dictamen per a 
l'adopció dels següents acords: 
 
PRIMER.- Iniciar la tramitació del Modificat núm. 1 del Text Refós del Modificat del Projecte 
d'Urbanització per a la finalització de les obres d'urbanització del Pla Parcial AIGUA BLANCA 
IV i sotmetre el mateix a tràmit d'informació pública, a l'empara del que es preveu en l'article 
175.2 de la Llei 5/2014 de 25 de juliol, per període de vint dies hàbils mitjançant la publicació 
de l'anunci en el Diari Oficial de la Generalitat Valenciana, així com remetre comunicació a les 
persones que apareguen com a interessades en aquest expedient i la inserció de l'anunci en la 
pàgina WEB de l'Ajuntament, Taulers d'edictes i posterior ressenya en periòdic de difusió 
provincial. 
 
SEGON.- Que es done compte del present acord als Departaments d'Urbanisme, Contractació i 
Intervenció-Tresoreria als procedents efectes.” 
 
Finalitzades les intervencions, que després es reproduiran. 
 
El Ple de l'Ajuntament, per unanimitat dels assistents, acorda aprovar el dictamen 
transcrit precedentment. 
 
Les intervencions a què s’ha fet refe`rència en aqeust assumpte són les que tot seguit 
s’indiquen: 
 
 Sr. alcalde: “Com saben vostés el 28 de juliol de 2016 va ser aprovat el text refós 

del projecte d'urbanització del sector d'Aigua Blanca IV. El 4 de setembre es va 
signar el contracte amb l'empresa adjudicatària, concretament ELECNOR, i les 
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obres van començar. El passat 18 d'abril la direcció facultativa va sol·licitar que 
s'autoritzara una modificació, i que s'iniciara l'expedient corresponent a la 
modificació del text refós. El lliurament del projecte modificat va arribar el 25 
d'abril, el motiu principal, com es va explicar en la comissió informativa, era la 
necessària reubicació de la xarxa de canalització d'aigua potable, a excepció del vial 
C, perquè incompleix la normativa vigent pel que fa al reglament de línies 
elèctriques, ja que en la instal·lació d'aigua transcorre sobre la mateixa instal·lació 
elèctrica, en la mateixa vertical de la mateixa instal·lació elèctrica. D'altra banda, 
després de comprovacions d'obra, també s'havia detectat una série de deficiències 
pel que fa a les instal·lacions de telefònica i algunes en l'enllumenat públic que calia 
solucionar, que cal solucionar, i també s'ha decidit ampliar l'itinerari accessible 
previst inicialment. Tot plegat, el pressupost d'execució per contracte, després 
d'aplicar-li la baixa d'adjudicació i el 21% d'IVA, puja a 1.206.458,71 euros que 
suposa un increment del preu d'adjudicació del 9,93%; i el termini d'execució, en 
aquest cas, passa de 12 mesos previstos inicialment a 14 mesos com a conseqüència 
d'aqueixa modificació. Els tràmits, com es diu en l'informe jurídic, són els mateixos 
que el projecte d'urbanització, és a dir, en cas que el plenari aprove l'inici a tràmit, 
s'haurà de sotmetre a informació pública durant un període com a mínim de 20 dies 
hàbils. També ens explica l'informe jurídic que tot i que la competència és de 
l'Alcaldia, com que el primer projecte d'urbanització formava part de l'alternativa 
tècnica i el text refós també va ser votat per aquest plenari era convenient, a més que 
no hi ha cap impediment, i és voluntat d'aquesta Alcaldia que passe també per 
plenari.” 

 
 Sr. Canet Llidó: “Ja s'ha explicat, tècnicament o administrativament, quin és el 

punt que sotmetem a votació i a debat; però a mi m'agradaria incidir un poc en 
l'històric de la urbanització del sector d'Aigua Blanca IV; perquè el modificat que 
ara portem a plenari cal recordar que és la quarta versió d'un modificat del projecte 
d'urbanització inicial, i aquesta quarta versió ve a donar la raó a aquelles persones 
propietàries del sector d'Aigua Blanca IV que en moltes ocasions van afirmar que 
les tramitacions del modificat de la versió 1 i 2 no eren molt menys encertades. La 
versió 3 del modificat així ho va posar de manifest, però la versió quarta encara ho 
posa més de manifest i, per tant, és de justícia dir-ho i reconèixer-ho. Per un costat, 
va haver un modificat que es va tramitar durant l'any 2008, una primera versió del 
modificat, que es va tramitar inicialment però que finalment no es va aprovar, no va 
culminar la seua tramitació, que entre altres coses suposava un increment molt 
superior al percentatge del 10% del valor del projecte inicial. Aqueixa primera 
versió del modificat a la qual els propietaris van plantejar les seues objeccions va 
acabar donant lloc per generació espontània a una segona versió del modificat que 
va ser aprovada en desembre del 2008, quan les obres estaven paralitzades; és a dir, 
quan ja s'havia certificat i valorat el que hi havia i no hi havia en les obres, no s'ha 
fet obra amb posterioritat a això fins recentment, i els propietaris van plantejar una 
línia de bel·ligerància respecte a aqueixa segona versió del modificat perquè 
entenien que no estava suficientment justificada aqueixa segona versió, i el temps ha 
vingut a donar la raó en aqueixes afirmacions que feien els propietaris. La versió 3 
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del modificat és la que va redactar l'oficina tècnica TES i que vam aprovar fa temps, 
però vam haver de detindre la seua tramitació perquè havíem d'aprovar i publicar 
prèviament el pla parcial del sector, que no estava ni aprovat, ni publicat encara; i 
després d'haver licitat i adjudicat les obres, després d'haver començat les obres 
encara han anat sorgit noves sorpreses, noves obres mal executades, que si, torne a 
insistir, la tercera versió del modificat venia a demostrar que la primera i la segona 
no estaven bé, la quarta versió encara ho posa més de manifest. Ho posa de vàries 
formes però en una bastant gràfica, plàstica, i senzilla d'entendre, i és les 
instal·lacions de l'aigua potable que transcorren per damunt de les canalitzacions de 
les instal·lacions elèctriques, cosa que òbviament no ho recomana cap manual 
d'enginyeria, ni aprova la legislació sectorial en aqueixa matèria.” 

 
 Sr. Peiró Sanchis: “Serem breus. Per suposat, el nostre grup municipal va a donar 

suport a aquesta modificació. Pensem que aquesta modificació que suposa el 9,9% 
és necessària; haguérem volgut que no haguera fet falta, però tots sabem, quan vam 
iniciar l'expedient, que és una urbanització que trobaríem problemes cada volta que 
alçàrem una pedra. Entenem algunes coses que hem hagut d'acordar i posar dins del 
modificat, altres ens han resultat una miqueta difícil d'entendre quan les 
instal·lacions tots sabem que estaven a la vista, i que ha hagut diversos informes de 
diverses empreses i tècnics dient en quina situació es trobaven. Ens hauria agradat 
que s'haguera pogut executar com un projecte únic, sense cap modificació, i des del 
principi haver previst tot, tant les rampes, com l'aigua, com el tema de telefonia, 
però no ha pogut ser així i el nostre grup, per suposat, està al costat d'acabar aquesta 
urbanització sí o sí.” 

 
 
 
TERCER.- DICTAMEN CI EXTRAORDINÀRIA D'ORDENACIÓ DEL 
TERRITORI SOBRE APROVACIÓ DEFINITIVA DEL CONVENI 
URBANÍSTIC I PROJECTE DEL NOU ENCREUAMENT AMB CARRIL DE 
DESACCELERACIÓ EN PASSEIG POETA FRANCISCO BRINES. LIDL 
SUPERMERCADOS, SAU.  
 
Informats del dictamen de la Comissió Informativa d'Ordenació del Territori, de data 15 
de maig de 2018, en relació a l'assumpte de l'epígraf, que diu textualment: 
 
“2n.- DICTAMEN APROVACIÓ DEFINITIVA CONVENI URBANÍSTIC I PROJECTE 
DEL NOU ENCREUAMENT AMB CARRIL DE DESACCELERACIÓ EN PASSEIG 
POETA FRANCISCO BRINES. LIDL SUPERMERCADOS, SAU. 
 
Es va donar compte, seguidament, de la Proposta d'acord que presenta l'Alcaldia, de data 11 de 
maig de 2018, i que és del següent tenor: 
 
“PROPOSTA.- Vist novament expedient que es tramita per a l'aprovació definitiva del Conveni 
Urbanístic i Projecte Bàsic i d'Execució del nou encreuament, amb carril de desacceleració, que afecta al 
viari Passeig del Poeta Francisco Brines, promogut per la mercantil LIDL SUPERMERCADOS, SAU. 
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Vist l'informe emés amb data 10 de maig de 2018 pel funcionari TAG d'Urbanisme, i de conformitat amb 
aquest, per la present es proposa al Ple de l'Ajuntament, previ el dictamen de la Comissió Informativa 
d'Urbanisme, que adopte els següents acords: 
 
1r.- Aprovar definitivament el Projecte Bàsic i d'Execució que presenta la mercantil LIDL 
SUPERMERCADOS, SAU per al nou encreuament, amb carril de desacceleració en el Passeig del Poeta 
Francisco Brines, amb la modificació del traçat que es contempla en els plànols presentats per aquesta 
mercantil amb data 27 d'abril de 2017 i que s'incorporen a l'expedient. 
 
2n.- Aprovar Definitivament el Conveni Urbanístic entre l'Ajuntament d'Oliva i la citada mercantil, sense 
cap modificació respecte al que va ser publicat en el DOGV d'11 de gener de 2018. 
 
3r.- Disposar la publicació de l'aprovació, tant del projecte com del Conveni, en el Butlletí Oficial de la 
Província de València, i que es notifique degudament als interessats.” 
 
Per l'Alcaldia s'explica el contingut de la Proposta i, en aquest mateix acte, reparteix als 
membres de la Comissió un Informe de l'Arquitecte Municipal de data 15 de maig de 2018, en 
sentit favorable a l'execució del condicionament de la calçada del carrer de la Pebrella per part 
de la mercantil LIDL, SA, atés que aquest condicionament forma part del Projecte bàsic i 
d'execució del nou encreuament amb carril de desacceleració, estant previstes les corresponents 
partides en aquest Projecte per a aquesta concreta actuació, sent la mateixa autoritzable en 
aquests termes. 
 
Igualment es fa lliurament als membres de la Comissió del document “MEMÒRIA 
DESCRIPTIVA. PROPOSTA D'EXECUCIÓ DE NOU ENCREUAMENT AMB CARRIL DE 
DESACCELERACIÓ EN PASSEIG DEL POETA FRANCISCO BRINES”, que presenta la 
mercantil interessada, en compliment de les previsions contingudes en l'article 50.1° de la Llei 
5/2014, de 25 de juliol, i que s'entén exigible, en el sentit de l'informe jurídic de data 15 de 
febrer de 2018, per a poder considerar l'expedient complet. 
 
RESULTANT que l'expedient, conformat pel Conveni Urbanístic i el referit Projecte Bàsic i 
d'Execució i la tramitació del qual es va iniciar per acord plenari de data 23 de novembre de 
2017, va ser sotmés a informació pública mitjançant anunci que va aparéixer publicat en el 
DOGV d'11 de gener de 2018. 
 
RESULTANT que, dins del període d'informació publica, es van presentar al·legacions amb 
data 6 de febrer de 2018 per part de l'entitat AGENDA-21. Fòrum de Participació Ciutadana, 
al·legacions que van ser informades pel TAG del Departament d'Urbanisme i l'Arquitecte 
Municipal, mitjançant informes de 15 de febrer i 19 de febrer de 2018, respectivament. 
 
RESULTANT que, posteriorment, amb data 27 d'abril de 2018, la mercantil interessada 
presenta plànols modificats, per a la seua substitució i incorporació al Projecte Tècnic, amb les 
modificacions del mateix referents al nou traçat del gir a l'esquerra, per a fer-ho coincidir amb el 
c/La Pebrella, atenent amb això, de forma parcial, a les al·legacions presentades i en la forma 
apuntada com més convenient, per l'Arquitecte Municipal en el seu informe. 
 
CONSIDERANT, que pel TAG del Departament d'Urbanisme, i sobre la tramitació d'aquest 
expedient, s'ha emés informe de data 10 de maig de 2018, que es reprodueix: 
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“INFORME.- Vist novament expedient que es tramita per a l'aprovació d'un Conveni Urbanístic amb la 
mercantil LIDL SUPERMERCADOS, SAU, així com l'aprovació del Projecte Bàsic i d'Execució del nou 
encreuament, amb carril de desacceleració que afecta al viari Passeig del Poeta Francisco Brines, 35-37 
d'Oliva. 
 
Pel Ple de l'Ajuntament, en sessió celebrada el dia 23 de novembre de 2017, es va adoptar acord en el 
sentit de: “Aprovar inicialment la proposta de Conveni Urbanístic a subscriure, si escau, amb la mercantil 
LIDL SPUERMERCADOS, SAU, així com el Projecte Bàsic i d'Execució presentat per a l'habilitació i 
execució d'un carril de desacceleració en Passeig de Francisco Brines per a accés a la parcel·la en què se 
situarà una instal·lació de Supermercat, sotmetent tots dos documents a tràmit d'informació publica, de 
forma conjunta, per període de vint dies hàbils, mitjançant inserció del corresponent anunci en el Diari 
Oficial de la Comunitat Valenciana, així com en els Taulers d'edictes Municipals i pàgina Web de 
l'Ajuntament.” 
 
La descrita documentació administrativa va ser sotmesa al tràmit d'informació publica mitjançant anunci 
que va aparéixer publicat en el Diari Oficial de la Comunitat Valenciana núm. 8210 d'11 de gener de 
2018. 
 
Dins del període d'informació publica consta la presentació d'una única al·legació, de data 6 de febrer de 
2018 i subscrita per AGENDA 21-Forum de Participació Ciutadana. El contingut d'aquesta al·legació va 
ser objecte d'informe jurídic del TAG del Departament d'Urbanisme, de data 15 de febrer de 2018 i 
d'informe tècnic subscrit per l'Arquitecte Municipal, de data 19 de febrer de 2018. 
 
Amb data 27 d'abril de 2018, per Dª. Silvia Marco Grau, en representació de LIDL SUPERMERCADOS, 
SAU, es presenta plànols que contemplen les modificacions al Projecte de Gir a l'esquerra, modificació 
que es pot considerar com una acceptació de l'alternativa 5.3 proposada per l'entitat al·legant en el seu 
escrit de 6 de febrer de 2018 i que ha sigut favorablement informada per l'Arquitecte Municipal en el seu 
al·ludit informe de 19 de febrer de 2018. 
 
A la vista dels antecedents exposats i fases de la tramitació d'aquest expedient, el funcionari que subscriu 
ha d'informar: 
 
1r.- En la tramitació conjunta de la proposta de Conveni Urbanístic i del Projecte Bàsic i d'Execució del 
nou encreuament, amb carril de desacceleració que afecta al viari Passeig del Poeta Francisco Brines, 35-
37 d'Oliva, s'han seguit les pressions dels articles 173 de la Llei 5/2014 de 25 de juliol (LOTUP) i articles 
47 i següents de la Llei 40/2015 d'1 d'octubre i 86 de la Llei 39/2015 d'1 d'octubre. 
 
2n.- L'expedient, a l'efecte de la seua definitiva resolució, es pot considerar complet encara que s’ha de 
fer, novament, esment a la falta d'una Memòria amb el contingut regulat en l'article 50.1° de la Llei 
40/2015, qüestió a la qual em vaig referir en el meu anterior informe de 15 de febrer de 2018. 
 
No obstant això, i matisant en cert sentit aquest anterior informe, el funcionari que subscriu considera que 
l'omissió d'aquest document no ha de significar, necessàriament, la impossibilitat d'aprovar definitivament 
el Conveni Urbanístic tractat, màximament si es té en compte que l'interés general queda prou garantit 
amb l'execució d'aquestes obres o, almenys, no afectat ni menyscabat i que de la pròpia Memòria que 
s'acompanya el Projecte Tècnic pot desprendre's la necessitat i oportunitat de la seua execució, un 
inexistent impacte econòmic (el cost del qual ha de ser assumit en la seua integritat per la mercantil 
interessada) i també el caràcter no contractual de l'objecte del Conveni que es tramita. 
 
El funcionari que subscriu considera que la mercantil sol·licitant hauria d'aportar aquesta Memòria de 
l'actuació i hauria de fer-ho si no com a condició per a l'aprovació del Conveni i del Projecte, si com a 
requisit documental exigible amb anterioritat a la concessió de la concreta llicència d'obres per a 
l'execució de les previstes en el Conveni i en compliment del que es disposa en el punt Segon d'aquest 
Conveni. 
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3r.- La modificació del traçat que es presenta amb data 27 d'abril de 2018 s’ha d'entendre com una 
modificació que recull una de les alternatives plantejades en l'escrit d'al·legacions i que ha sigut 
favorablement informada per l'Arquitecte Municipal. No suposa, de cap manera, un nou plantejament 
general del projecte ni una modificació substancial del mateix pel que resulta innecessari sotmetre tal 
modificació a un nou període d'informació publica. 
 
Per tot el que s'ha exposat el funcionari que subscriu ha d'informar FAVORABLEMENT l'aprovació 
definitiva del Conveni amb la mercantil LIDL SUPERMERCADOS, SAU, així com el Projecte Bàsic i 
d'Execució del carril de desacceleració del Passeig de Francisco Brines amb la modificació que es 
contempla en els plans presentats per la citada mercantil data 27 d'abril de 2018. 
 
L'òrgan competent per a l'aprovació definitiva de forma conjunta del Conveni i del referit Projecte és el 
Ple l'Ajuntament, no precisant-se per a això cap majoria qualificada tenint en compte que no es tracta 
d'aprovar un instrument de planejament sinó de gestió i obra publica puntual de reconfiguració d'una via 
publica i reordenació del trànsit.” 
 
CONSIDERANT el que es disposa en els articles 173 de la Llei 5/2014, de 25 de juliol, 47 i 
següents de la Llei 40/2015, d'1 d'octubre i 86 de la Llei 39/2015, d'1 d'octubre. 
 
Sotmesa a votació la Proposta de l'Alcaldia, voten a favor de la mateixa els Srs. Pous Mari, 
Peiró Sanchis i Salazar Cuadrado. S'abstenen els Srs Mengual Manzanares i el President, Sr. 
González Martínez. En conseqüència, i per majoria, la Comissió Informativa dictamina 
favorablement la proposta presentada i eleva al Ple de l'Ajuntament el seu dictamen per a 
l'adopció dels següents acords: 
 
PRIMER.- Aprovar definitivament el Conveni Urbanístic entre l'Ajuntament d'Oliva i la 
Mercantil LIDL SUPERMERCADOS, SAU, amb les següents CLÀUSULES: 
 
“PRIMERA.- La mercantil LIDL SUPERMERCADOS SAU presentarà per a la seua aprovació 
per l'Ajuntament, sobre la base de la Proposta d'execució de nou encreuament amb carril de 
desacceleració en Passeig del Poeta Francisco Brines, un PROJECTE TÈCNIC DE 
REURBANITZACIÓ PARCIAL I ADEQUACIÓ DEL PASSEIG DEL POETA FRANCISCO 
BRINES PER A LA REGULACIÓ I ORDENACIÓ DELS ACCESSOS A LA PARCEL·LA 
DEL SUPERMERCAT. 
L'indicat Projecte s'acompanya d'Estudi de Trànsit que, a més de la zona del Passeig de 
Francisco Brines, comprendrà aquelles vies publiques de l'àmbit del Sector 2 que pogueren 
veure's afectades pel trànsit que genere l'activitat del Supermercat. 
 
SEGONA.- Una vegada aprovat el present Conveni i el Projecte Tècnic que forma part 
d'aquest, la mercantil LIDL SUPERMERCADOS, SAU sol·licitarà la llicència d'obres, que es 
considera necessària a l'empara del que es disposa en l'article 215.2° de la Llei 5/2014, de 25 de 
juliol. 
La concreta execució de les obres compreses en l'indicat Projecte Tècnic serà de compte 
exclusiu de la mercantil LIDL SUPERMERCADOS, SAU que, a tals efectes contractarà a 
l'empresa constructora amb capacitat legal per a la realització de les obres.  
D'igual forma, la mercantil LIDL SUPERMERCADOS, SAU assumirà el cost íntegre de la 
reordenació del trànsit i senyalització viària, tant del Passeig del Poeta Francisco Brines com 
dels carrers adjacents a la parcel·la del Supermercat que es vegen afectades, tot això en la forma 
que determine la Policia Local. 
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Amb independència i sense perjudici de les funcions pròpies de la direcció de les obres, 
l'execució de les mateixes serà supervisada per personal dels Serveis Tècnics del Departament 
d'Urbanisme que es designen a aquest efecte per l'Alcaldia. 
 
TERCERA.- A la finalització de les obres compreses en el Projecte se sol·licitarà de 
l'Ajuntament la recepció de les mateixes a través de la formalització de la corresponent Acta de 
Recepció que serà subscrita previ l'informe favorable dels Serveis Tècnics Municipals. La 
recepció de les obres tindrà, en qualsevol cas, caràcter provisional. 
La mercantil LIDL SUPERMERCADOS, SAU justificarà, juntament amb l'escrit pel qual 
sol·licite la recepció, la constitució d'aval bancari, a favor de l'Ajuntament d'Oliva, per import 
del 10% del pressupost d'execució material del Projecte per a respondre de les condicions de 
qualitat de les obres i reparació de possibles vicis ocults i que li serà retornat, previ l'informe 
favorable dels serveis tècnics municipals, una vegada transcorregut el termini d'un any des de la 
recepció provisional, entenent-se rebudes en aqueix moment les obres de forma definitiva. 
 
QUARTA.-El present Conveni, en tindre per objecte actuacions que afecten vies públiques de 
titularitat municipal té naturalesa jurídico-administrativa a la totalitat d'efectes legals que es 
deriven de la seua tramitació, execució i terminació, així com per a la interpretació d'aquest, 
conservant l'Ajuntament, en tot moment, les seues competències i facultats legals sobre el 
domini públic i l'ordenació del trànsit. 
En el no previst en el mateix s'estarà al que es disposa en l'article 47 i següents de la Llei 
40/205, d'1 d'octubre, de Règim Jurídic del Sector Públic i article 86 de la Llei 39/2015, d'1 
d'octubre, de Procediment Administratiu Comú de les Administracions Publiques. 
 
SEGON.- Aprovar definitivament el Projecte Bàsic i d'Execució de nou ENCREUAMENT 
AMB CARRIL DE DESACCELERACIÓ EN PASSEIG DEL POETA FRANCISCO BRINES, 
amb la modificació que es contempla en els plànols d'estat actual, proposta d'encreuament, 
recorreguts, cotes i marques vials i senyalització presentats amb data 27 d'abril de 2018 (RE 
6673) i que s'incorporen al Projecte. 
 
TERCER.- Facultar l'Alcaldia-Presidència per a la signatura del Conveni Urbanístic 
definitivament aprovat i per a la gestió i resolució dels actes subsegüents derivats d'aquest. 
 
QUART.- Disposar la publicació de l'aprovació definitiva del Conveni i del Projecte Tècnic en 
el Butlletí Oficial de la Província de València. 
Que es notifique degudament als qui apareguen com a interessats en l'expedient. 
 
Disposar el registre i anotació del Conveni en el Registre Municipal creat a l'empara de l'article 
170 de la Llei 5/2014 de 25 de juliol.” 
 
El Sr. Mengual presenta una proposta o esmena alternativa a la solució contemplada en 
el dictamen de la Comissió Informativa que exposa a continuació. 
 
El Sr. Mengual sol·licita que l'assumpte quede sobre la mesa per a millor estudi de 
quina puga ser la solució més adequada als interessos generals. 
 
Finalitzades les intervencions que després es reproduiran. 
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Se sotmet a votació la petició de deixar l'assumpte sobre la mesa, que es desestima per 3 
vots a favor (del Grup Socialista Municipal), 10 vots en contra (5 del Grup Partit 
Popular, 4 del Grup Projecte-Ciutadans d’Oliva, i 1 del Grup Municipal Gent d’Oliva), i 
4 abstencions del Grup Compromís per Oliva. 
 
Sotmesa a votació la proposta o esmena alternativa presentada pel Grup Socialista es 
rebutja per 10 vots en contra (5 del Grup Partit Popular, 4 del Grup Projecte-Ciutadans 
d’Oliva, i 1 del Grup Municipal Gent d’Oliva), 4 abstencions del Grup Compromís per 
Oliva, i 3 vots a favor del Grup Socialista Municipal. 
 
Sotmés a votació el dictamen de la Comissió Informativa d'Ordenació del Territori, de 
data 15 de maig de 2018, el Ple de l'Ajuntament, per 10 vots a favor (5 vots del Grup 
Partit Popular, 4 vots del Grup Projecte –Ciutadans d’Oliva, i 1 vot del Grup Municipal 
Gent d’Oliva); i 7 abstencions (4 del Grup Compromís per Oliva i 3 del Grup Socialista 
Municipal), acorda aprovar el dictamen transcrit precedentment. 
 
Les intervencions a què s’ha fet refe`rència en aqeust assumpte són les que tot seguit 
s’indiquen: 
 
 
 Sr. Mengual Manzanares: “Volíem presentar el document que abans s'ha presentat 

en la Junta de Portaveus, plantejant-lo no sé si és la fórmula correcta o és possible 
com una esmena a la totalitat de la proposta dictaminada en comissió.” 

 
 Sr. alcalde: “Sí, ho hem parlat adés en la reunió que ha hagut improvisada de 

portaveus per a no haver de fer un recés. He consultat a la secretària i efectivament 
la proposta que vostés presenten, i que tenen còpia els portaveus, es considera com 
una esmena a la totalitat, per tant, el que procedeix és abans de passar a la votació 
del dictamen que ve de comissió, òbviament, votar aqueixa esmena a la totalitat.” 

 
 Sr. Mengual Manzanares: “Primer, si bé l'espai de temps, la veritat, no és 

excessiu, s'ha presentat aquest migdia, i no hem tingut temps per a poder analitzar-
la, una també de les opcions és deixar sobre la mesa aquest punt i poder tractar-lo 
amb major calma, tranquil·litat i millor anàlisi per a la situació que realment s'ha 
creat a Oliva. Passant un poc a antecedents, o situacions anteriors, la veritat que hem 
creat un problema d’aquesta corporació on no existia, cadascú serà responsable del 
seu càrrec, cadascú és responsable del lloc que ocupa, i de la seua responsabilitat i, 
evidentment, de les seues competències; jo l’assumisc també com a oposició, i 
membre de la corporació. Evidentment, nosaltres quatre tenim la capacitat que 
tenim, tenim el temps que tenim, i tenim també els tècnics que tenim que són cap. 
Nosaltres podem anar a parlat amb ells però vostés són regidors de govern i tenen 
major capacitat de poder parlar amb els tècnics, i poder treballar conjuntament, com 
ha de ser, com a equip de govern. Fa molt de temps que s’està parlant del tema del 
LIDL, nosaltres vam votar a favor de la primera proposta que es va portar a aquest 
ajuntament; el Sr. alcalde ens va dir que tots els informes eren correctes i que tot era 
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favorable cap a aquesta situació, però hem pogut comprovar com part de la 
ciutadania no ha pensat així, i s'ha creat un problema social, inclús una alarma 
social. Hem estat parlant amb les distintes parts, una vegada també vam parlar amb 
el LIDL, en els dos propietari, hem parlat també amb l’Agenda Local 21, i 
esperàvem també la resolució per part de l'Alcaldia, en aquest cas, o del govern, de 
quina era la proposta que vostés anaven a portar a terme després de, suposem, 
distintes anàlisis. El dimarts a la comissió ens emportem una sorpresa encara major, 
i és que la proposta que planteja l'Alcaldia, ella mateix s'absté a la seua proposta; 
això també ens fa dubtar de quina és la decisió, la capacitat, o la resolució de vostés 
com a equip de govern, i el seu cap de l'Alcaldia. Per tant, parlat aquest grup, reunits 
també en la nostra seu amb distints militants, i simpatitzants, i gent, ens traslladen, i 
jo al final sóc representant polític i he d'escoltar a la ciutadania, i transmetre el que 
la ciutadania diu, no el que jo pense, que necessitem buscar altres alternatives. La 
meua companya, la Sra. Morell, parla amb distints tècnics de la casa, entenem que 
podria haver algunes opcions; amb els nostres recursos parlem amb un arquitecte 
privat, per si de cas poguera haver una altra alternativa, vam mirar distintes 
alternatives a aquesta situació per solucionar aquesta problemàtica creada, i aquesta 
és la proposta que nosaltres hem traslladat. S'ha parlat ja amb l'Agenda Local 21 i 
sembla que és una de les propostes que també ells tenien plantejades i, per tant, hem 
traslladat a la Junta de Portaveus aquesta possible proposta perquè siga estudiada. 
Entenem que nosaltres, com a representants polítics, hem d'escoltar a la ciutadania, i 
això és el que portem hui ací, esperem que els distints grups polítics així ratifiquen, 
es puga estudiar la proposta, perquè al final és una inversió econòmica que ve al 
nostre municipi; i no comença massa bé, perquè la imatge de LIDL a Oliva acaba de 
ser trista, parlat i dit pels mateixos empresaris que porten aquesta inversió, no 
existeix una bona relació tampoc amb algunes associacions, i per tant, el que 
plantegem és la necessitat de temps, d'anàlisi i de trobar la millor solució per al 
nostre municipi; perquè som polítics, som representants del poble, no val 
simplement la nostra opinió.” 

 
 
 Sr. Salazar Cuadrado: “Jo crec que, en tot cas, si de veres hem creat un problema, 

el problema el deguérem crear el dia 22 de novembre de 2017, quan tots vam votar a 
favor de la proposta inicial. Jo crec que tots vam tindre temps d'haver meditat, 
perquè havia informes que tots teníem, tant govern com oposició, que barallaven les 
distintes alternatives. I tenim els informes suficients per a valorar si aquesta 
alternativa era suficientment sensata com per a poder-la aprovar, encara que fóra en 
el seu inici, i així ho van fer tots els grups polítics, excepte Esquerra Unida que va 
votar en contra. Per tant, jo no sé, en cas d'haver-ho creat vindria de fa set mesos en 
arrere. Però jo no pense que hem creat absolutament res, cap problema; ni tampoc ni 
social ni tampoc és aquest regidor que ha creat una alarma social. No sé qui l'haurà 
creada l'alarma social; i no sé quin problema social hi ha en aqueix passeig en cas 
que es faça un desviament que accedisca directament al LIDL i, a més, a tota la zona 
esportiva de la zona; jo no veig cap alarma social ni cap problema social, més bé tot 
el contrari. Efectivament, els representats polítics hem d'escoltar a la ciutadania però 
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ho hauríem d'haver fet amb temps, no ara a aquestes altures quan aproximadament 
ja fa dos anys que es fa iniciar tot el tràmit d'adquirir l'empresa aquesta, d'invertir ací 
a Oliva una bona quantitat de diners, comprant un solar on l'ha comprat, adquirint-
lo. Això es va decidir farà aproximadament dos anys; l'empresa va posar les 
condicions per a adquirir aqueix solar i instal·lar la tenda aquesta del LIDL on va ha 
instal·lar-la i aquesta proposta ja existia per aquesta època. Ací se li van obrir les 
portes a aquesta empresa i se li va dir molt bé, tot això es va convertir en un 
projecte, els estudis conforme dic, i al final va arribar la votació del tràmit inicial. 
Sincerament, pense que a aquestes altures, després de dos anys, després que 
l'empresa haja invertit sabent o pensant que podia fer aquest tipus d'accés a la 
mateixa botiga, crec que no seria massa seriós per la nostra part, ni una bona targeta 
de visita o d'interés per a altres empreses per a invertir en la nostra ciutat, o crear 
una espècie d'inseguretat jurídica per a qualsevol empres de fora que vulga invertir 
en el nostre poble, crec que no seria sensat a estes altures, tenint en compte tot el 
temps que ha passat, i el temps que hem tingut tots per a poder decidir una altra 
alternativa, que ara a última hora haguérem de deixar damunt la taula o adoptar una 
altra que no és ni millor ni pitjor, és diferent, potser tinga coses millor que aquesta, 
però també té altres que poden ser pitjor que la que tenim damunt de la taula. Per 
tant, no anem a millorar absolutament res, segur, potser en algun aspecte podem 
eixir guanyant però en un altre podem eixir perdent, la seguretat vial, el tema de 
l'accés, el tema de la seguretat dels ciclistes que van pel carril bici, els mateixos 
vianants tindre una vorera més estreta, o al costat del vial principal que accedeix a la 
platja. Potser siga un inconvenient o no, no ho sabem; però estic segur que el que 
guanyem per un costat el podem perdre per una altre, per tant, no estem fent cap 
desgavell, tot el contrari, temps hem tingut tots per a haver proposat una altra 
alternativa, millor que aquesta si haguera pogut ser, no sabem si fins al final perquè 
no hem tingut temps d'estudiar-la a fons. Aqueix és el meu pensament i jo crec que 
les inversions econòmiques no estan començant bé perquè des d'alguna part algú té 
un interés que aquesta proposta a última hora, o que aquesta botiga LIDL no se li 
estiga fent una bona propaganda, en el sentit que estem variant una proposta inicial 
que es va fer en el seu moment, jo crec que el suficientment treballada i sensata com 
per a poder tirar-la endavant, i damunt tot el clamor, entre cometes, que s'ha 
organitzat al voltant d'aquest accés, jo pense que això no beneficia en res a aquesta 
empresa, però no és per culpa de la pròpia empresa sinó per culpa, segurament, dels 
que estem ací, més que de la pròpia empresa. Per tant, jo crec que ha arribat el 
moment de ser valents, com a representants del poble que ens han elegit, que 
segurament en moltes de les nostres decisions ens podem equivocar, en altres podem 
encertar, i al final serà la ciutadania qui jutge, a traves de les urnes o com calga, però 
acabarà jutjant els nostres actes i si ens equivoquem en açò que ens jutgen com a tal. 
Però jo pense que a hores d'ara hem de ser seriosos i conseqüents amb el que se li va 
dir a l'empresa, o el que vam acceptar de l'empresa, i ara no valen mitges tintes ni 
anar pegant bandades quan estem ja a les altures que estem. Per tant, aqueix és el 
meu pensar.” 
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 Sr. Canet Llidó: “Nosaltres, Compromís, anem a abstindre'ns en la votació del 
conveni, per tant, anem a abstindre'ns també en la votació de l'esmena a la totalitat 
que es planteja, i vaig a explicar el motiu del sentit del nostre vot. El motiu de 
l'abstenció es deu principalment a dos factors; un és el fet que, com bé sap, el nostre 
partit és assembleari, dins de la nostra assemblea, sobretot, cal reconèixer-ho, a 
conseqüència de les observacions que a partir del mes de gener, febrer d'enguany es 
van fer a la possibilitat de l'accés o trencament, cadascú utilitza la terminologia que 
prefereix, del Passeig de Francisco Brines per a accedir al nou supermercat del 
LIDL, al si de la nostra assemblea van haver discrepàncies internes, distintes 
sensibilitats i, finalment, no hi havia cap clara majoria a favor de votar 
favorablement, ni una clara majoria a favor de votar en contra. Aqueix és un dels 
motius que no hem d'amargar; però un altre és que davant d'això nosaltres vam 
plantejar, i també justament per això, el fet que es fera una consulta popular a la 
ciutadania, proposta que vam fer en la Junta de Portaveus del 22 de març d'enguany. 
Per què vam fer la proposta d'elevar una consulta popular al voltant d'aquesta 
qüestió? Ho vam explicar en el seu moment i és que una llicència és un acte reglat 
que va ajustat a una normativa i a un planejament, i d'acord amb això hi ha uns 
informes que determinen si el que sol·licita aquella persona que creu que té dret a 
obtindre la llicència li pertoca o no. Però en aquest cas, una actuació sobre el domini 
públic, sobre un vial i un passeig concretament, és una qüestió discrecional que 
depén de la voluntat popular en definitiva, voluntat popular expressada a traves 
d'aquest fòrum que és la corporació municipal. Per això, nosaltres plantejàvem que 
fóra la ciutadania la que triara que és el que volia per al Passeig de Francisco Brines, 
i nosaltres li proposàvem a la resta de grups que ens cenyírem a aqueixa decisió 
popular per a acceptar una cosa o una altra. Bé, dit això i explicat el sentit del vot, sí 
que m'agradaria recalcar, o millor dit puntualitzar, algunes de les coses que ha 
plantejat el Sr. Mengual en la seua intervenció, perquè em sembla que, per una 
banda, es fa un insult a la intel·ligència de la ciutadania i, per altra, es fa també una 
imatge denigratòria de vosté mateix, disculpe que li ho diga. Vosté ha començat el 
seu discurs dient “el Sr. alcalde ens va dir...” Òbviament el Sr. alcalde té la 
responsabilitat de plantejar propostes i les planteja, però la responsabilitat dels grups 
municipals és llegir-nos els informes, estudiar les coses, assistir a les comissions; és 
a dir, cap grup municipal pot dir que vota les coses pel que el Sr. alcalde li diu, no 
pot ser que traslladem la responsabilitat del nostre vot, que tots vam votar el 23 de 
novembre de 2017, per aquelles coses que l'alcalde ens va dir. L'alcalde va donar 
trasllat d'una proposta que anava acompanyada d'uns informes, tots ens vam llegir la 
proposta i els informes, i en base a això cadascú vam votar el que vam votar, no 
perquè l'alcalde ens va dir. I reunions des del 23 de novembre de 2017 n’han hagut 
moltes, de portaveus, de comissions, sectorials, etc. n’ha hagut moltes de distinta 
índole i, per tant, s'han pogut plantejar moltes propostes al llarg de tot aquest temps. 
Al final, sembla que vostés han reaccionat perquè l'alcalde, dimarts passat, va votar 
en un sentit, jo crec que la reacció ha de ser perquè de cara al bé de la nostra ciutat 
pensem que una cosa és positiva o negativa amb independència del que vota el Sr. 
Alcalde; entenc jo que és això com han de ser les coses.” 
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 Sr. Llopis Ibiza: “Després de sentir als diversos portaveus, jo la veritat alarma 

social tampoc n’he vist; el que sí he vist és que és un autèntic despropòsit el que 
portem en el tema aquest del LIDL. Jo, Sr. Canet, quan parla de la seua assemblea li 
aconselle que a l'altra vegada la convoque quan vénen els inversors, les empreses, a 
voler invertir a Oliva, i no quan ja han fet la inversió, quan ja s'han gastat la 
milionada, no convoca l'assemblea i quan l’assemblea li diu això o allò vosté canvia; 
és un consell, és el que jo haguera fet. Com vosté bé ha dit, vam votar tots a favor fa 
uns mesos, i ara resulta perquè hi ha unes discrepàncies, com en tots els punts que 
poden haver, que sabem que en Oliva les diferències són màximes fins i tot per 
qualsevol coseta, vostés ara canvien el vot. I vosté li diu al Sr. Canet que el Sr. 
alcalde ho va exposar perquè és l'alcalde; jo també estava en aqueixa reunió, li puc 
dir que l'exposició va ser molt completa, en cap moment es veia que anaren vostés a 
abstindre's, li ho puc assegurar. Però és més, nosaltres que estem en l'oposició, sap 
que haguera segut el fàcil? Abstenció; i no, una persona al final s'ha de mullar, al 
final ha de decidir pel bé de la ciutat i el que estem fent, fent a una gran empresa, 
tenim més de trenta reunions que hem tingut diferents grups polítics, tècnics, 
associacions, açò no és pot fer; si a cada empresari que ve a Oliva, a cada empresa li 
hem de dir que ha de passar per trenta reunions, ja m'explicaran a mi qui de vosté 
creu quina empresa va a vindre ací a muntar i crear ocupació; que per cert, la taxa de 
desocupació no crec que tinguem la millor. Jo continue sense entendre la seua 
abstenció, ni en la comissió ni ara, Sr. Canet; perquè a mi açò el que em fa recordar 
és al Capità Aranya, que embarcava els seus mariners i ell es quedava a terra; perquè 
no és una proposta nostra, aquesta proposta la presenta el govern. Nosaltres podem 
estar d'acord o no, però que el mateix govern, o part del govern, o l'Alcaldia ara 
s'abstinga en una proposta presentada per ells amb PowerPoint, policies, tècnics i 
funcionaris en les reunions, tot molt positiu, donant-li la mà als empresaris dient que 
no patisquen que tot va a eixir endavant, i això el Sr. Salazar també ho pot dir, 
perquè va ser testimoni. Aqueixa és la manera? Que li donem la mà a un empresari 
dient-li que no es preocupe, que tot va a eixir endavant, que tranquil, i ara vostés 
s'abstenen perquè l'assemblea diu? Jo és que no m'ho explique. Cada volta continuen 
sorprenent-me, perquè és un tema que no portem quasi dos anys, es que açò portem 
més de dos anys. Vosté troba que una empresa més de dos anys i que a dia de hui 
encara estiguem ací debatent aquest problema? Quan hem tingut moltes comissions, 
com he dit, moltes reunions, però ara no era el moment, era abans, o abans d'invertir 
aqueixa empresa haver explicat bé les coses. Jo he sigut molt crític que hui portàrem 
aquest punt al plenari. Aquest punt hauria d’haver vingut molt abans, perquè ací tinc 
les dates i, inclús, el LIDL ha complit en totes les coses que li hem demanant, ells 
sols demanaven concretar una data; i ni tan sols en això hem pogut ser amb aquesta 
empresa polítics seriosos, perquè fins i tot hem incomplit amb això. I és més, mira 
que de normal no solc recolzar al nostre company d'Esquerra Unida el Sr. Salort, 
però mira que ha tingut també, bé jo es que he llegit hui el comunicat d'Esquerra 
Unida que ha fet públic, però li he de donar la raó; jo crec que esperar-nos a aquest 
punt quan l'únic grup que ha hagut ací que ha sigut negatiu en aquest punt, que no li 
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deixem expressar el seu punt de vista, a mi em dóna pena perquè jo no sabia que se 
n’anava, però l'Alcaldia sí sabia que feia setmanes que se n’anava; massa bé 
haguérem pogut convocar aquest plenari la setmana passada i el Sr. Salort hauria 
pogut exposar els punts. Molts de nosaltres ací hem canviat de vegades la votació 
pel que ha pogut dir un regidor o un altre, i aqueixa oportunitat no li l’estem donant 
a l'únic grup que va votar que no, i això per a mi sí que és culpa de l'Alcaldia, 
perquè amb temps i forma s'haguera pogut fer abans aquest plenari i tots haguérem 
demostrat el que cadascú volia dir. Més enllà ja ho he dit, jo trobe que s’ha de 
recolzar a les empreses, és bo per a Oliva, i crec que la imatge que estem donant no 
és l'adequada. Jo també, com el Sr. Salazar ha dit, demane que açò isca endavant pel 
bé comú de tots.” 

 
 
 Sr. alcalde: “Vaig a començar pel final. No tinc cap inconvenient de deixar aquest 

punt sobre la mesa perquè el Sr. Salort puga estar debatent. Si a vosté li pareix bé, i 
a tots ens pareix bé el deixem sobre la mesa, convoquem un plenari extraordinari la 
setmana que ve, i ja està, perquè ho sàpiga. El que passa és que el plenari no pot 
estar subjecte al fet que un regidor, siga del grup que siga, està en el seu dret d'estar 
o no estar; jo sí que estic sempre, que no me'n vaig mai, no tinc absolutament cap 
problema per a fer-li vore que aquest plenari no ha sigut convocat en aquest dia 
perquè estiga o no estiga el Sr. Salort; això en primer lloc. Ja li vaig explicar, i li 
torne a explicar, per a convocar el plenari del divendres passat s'havia de convocar 
dijous o dimecres, i l'expedient no estava complet. En la mateixa comissió el vaig 
entregar una memòria, si recorden vostés, que l'informe jurídic deia que havia 
d'estar. L'expedient no estava complet, per aqueix motiu no es va poder convocar el 
plenari. Després ha dit vosté que si donant-li la mà, les normes de diplomàcia i 
donar-li la mà a persones quan es parla, jo done la mà fins i tot a gent que ve a parlat 
amb mi i no escolta el que vol sentir. Donar la mà no vol dir res estrany, simplement 
li vaig donar la mà i ja està. No done a entendre vosté una cosa que no és. Li ho vaig 
explicar i el Sr. Canet ha explicat per què de la meua abstenció, i explique per què 
faig la proposta. No és la primera vegada que l'alcalde s'absté en una proposta que 
fa, tenim el cas de determinades retribucions econòmiques a determinats membres 
de la corporació, era competència del Ple, i en el Ple es va aprovar una moció; i 
l'alcalde és el competent, estiga d'acord o no, per a acabar i portar l'expedient al Ple, 
com en aquest cas; això emana d'una aprovació inicial que es va aprovar el 23 de 
novembre i, per tant, l'alcalde és el competent de fer complir el acords plenaris, i 
havia de portar una proposta. La proposta d'Alcaldia la coneixen vostés, en Junta de 
Portaveus els la vaig entregar. fins i tot per escrit, que era una consulta popular 
lligada a un mínim de participació, i els portaveus majoritàriament van dir que no 
els agradava legítimament aqueixa proposta, que arribava tard, en tots els arguments 
que són respectuosos; per tant, no anava a portar una proposta que sé que no va a 
prosperar.” 
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 Sr. Salazar Cuadrado: “Jo he dit i em ratifique en les paraules dites, evidentment, 
jo també sóc partidari d'escoltar a la ciutadania, però en temps i en forma, no a 
última hora a presses i correres intentant canviar ja una cosa que ja s'ha estat parlant, 
debatent i, sobretot, fa set mesos vam tindre l'oportunitat en tots els informes, en 
totes les possibilitats de consulta ací als departaments d'Urbanisme, per a poder vore 
en claredat si la proposta que es feia, aquesta o qualsevol altra, era més beneficiosa 
una sobre l'altra. Pense que podria ser conforme he dit que tindríem certs avantatges 
la proposta que volen portar endavant el Partit Socialista, però estic segur que també 
pot tindre altres desavantatges sobre la proposta originària, l'aprovació definitiva de 
la qual tenim ací. Per tant, jo pense que a hores d'ara hem de ser rigorosos, que no 
estem donant una bona imatge; s'ha creat un clamor social perquè nosaltres hem 
participat també d'aqueix clamor social, no estem donant una bona imatge de 
serietat. Estem parlant que una empresa fa temps, en unes condicions, no vaig a 
repetir el que ja he dit, es va voler instal·lar ací, i està trobant moltes dificultats ara, 
quan les coses semblaven que estaven clares; evidentment, pense que això no és 
seriós, no en açò, en qualsevol altra cosa; i de cara a la possibilitat d'empreses de 
fora de vindre a Oliva a invertir, possiblement s'ho poden pensar dos o tres o més 
vegades perquè si a totes anem a tractar-les per igual en aquest aspecte, una vegada 
que tenim ja acordat alguna cosa, apaga i anem-nos, la inseguretat jurídica que 
estem creant no és bona per a invertir i no és precisament perquè anem sobrats de 
llocs de treball ni molt menys. Per tant, és una inversió econòmica important, feta 
des de la sensatesa, amb una proposta que hui ve a ratificar-se definitivament, jo 
pense que és el suficientment clara i sensata com per a poder tirar-se avant, perquè 
jo crec que tenim l'època estival, ja d'ací no res començarà, i si açò es demora més, 
l'única cosa que farem és que hauran de començar les obres en plena època estival 
amb tots els problemes que pot comportar, no solament per a la gent que té un 
habitatge en la platja sinó també als turistes que poden vindre; la imatge que podem 
donar, en plena època estival ficar-nos a obrar en una de les principals vies d'accés a 
les nostres platges. Jo crec que temps hem tingut tots per a valorar les diferents 
propostes que es van fer en el seu moment, i la que ha arribat en les condicions que 
ha arribat fins ara, i per tant, ha arribat el moment de, per la part que em correspon 
com a representat de Gent d'Oliva, votar a favor de la proposta definitiva del 
conveni urbanístic amb l'empresa aquesta.” 

 
 Sr. Mengual Manzanares: “Començaré un poc per vosté, Sr. Canet. Deu ser 

complicat defensar hui l'abstenció per la seua part. De la mateixa manera que vosté 
m'ha dit que em falte a mi mateix, no es falte vosté a si mateix. Vosté diu una 
consulta popular; per què no va fer una consulta popular per al Comte d'Oliva, quan 
la pujada de l’IBI, quan el tema de la gasolinera; ahí no va fer una consulta popular, 
s'ha fet una consulta popular en els pipicans. Després en el tema assembleari, açò és 
funcionament intern de cadascú, i cadascú funciona conforme creu convenient, jo no 
vaig a entrar; supose que té una assemblea canviant, primer li van dir que votara a 
favor i ara abstenció. Sr. Canet, jo vaig votar el dia 23 de novembre convençut que 
era la millor solució, no perquè ho diguera el Sr. l'alcalde, perquè estava convençut 
després de vore allí la imatge, que era la millor solució per a l'entrada del LIDL; així 
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ho vaig fer i ho vaig votar, perquè pensava que era la millor, la veritat. És veritat que 
s'ha creat un problema, vosté ha dit que no s'ha creat, després ha dit que el problema 
no el té l'empresa, que el tenim els que estem ací, per tant, sí que hi ha un problema. 
Després ha dit que no hi ha alarma social però sí clamor social, per tant, sinònims, jo 
crec que és exactament el mateix. I simplement dir-li, jo no mire les urnes; 
personalment no mire les urnes, jo mire el benefici del municipi, dels ciutadans, 
intentar solucionar el problema el millor possible que sabem, i intentem informar-
nos; però jo no mire si d'ací un any hi ha urnes, no mire si em castigaran, o no em 
castigaran, mire el benefici del meu poble; i moltes vegades m'enganyaré però així 
sóc. El problema s'ha creat, clar que s'ha creat; no serà hui, el problema fa, vosté ho 
ha dit, huit o nou mesos que es va votar, per tant, hi ha un problema. I el Sr. Llopis 
diu que fa dos anys, per tant, crec també en la seua paraula que fa dos anys estava ja 
en marxa la situació, clar que estem donant una mala imatge als inversors; és la 
realitat. Qui voldrà invertir a Oliva? És complicat, perquè al final creem una mala 
situació; però la creem des de l'inici, no serà hui perquè el Grup Socialista, quatre 
regidors de l'oposició, presenta una proposta a vore si podem arribar a una entesa; 
no crec que siga hui. Mire, vaig a dir-li el per què, a banda que pense que estem a 
temps de solucionar-ho, està damunt la taula, estem en el plenari, hem d'alçar la mà, 
podem; després del 23 de novembre quan vam alçar tots la mà, exceptuant al Sr. 
Salort, a favor; anem a vore si podem buscar una alternativa. Vaig a dir-li també per 
què és qüestió de tan poc de temps, que ho reconec, la meua companya ho ha 
registrat hui a les dos del migdia; però nosaltres també vam esperar el dimarts a vore 
la proposta, i havien alguns punts, que jo vaig estar preguntat i la Sra. Pous, que ens 
van confondre; evidentment, no és l'abstenció del Sr. Alcalde, que em sorprén; quan 
un alcalde proposa alguna cosa, a mi em sorprén que s'abstinga en la seua proposta; 
a mi, a la resta no ho sé. Per tant, tenim una reunió el mateix dia, l'havíem convocat 
per la vesprada; ve gent i comencem a parlar, i veiem que realment hi ha distintes 
alternatives que jo no havia vist, i eren tan simples, i ho diguem en la proposta, que 
jo no ho havia vist, li ho assegure, ni parlant en Agenda Local 21, ni parlant en la 
comissió, ni en cap lloc; perquè havia vist alguna proposta però resulta que no era 
possible, també dels recursos del Grup Socialista. Vista aqueixa alternativa ens 
posem mans a l'obra a vore si podem solucionar-ho abans que siga massa tard. Ahí 
la tenen vostés. No és possible deixar-ho sobre la mesa i analitzar-ho? No estem 
parlant de d'ací dos o tres mesos. Reunir-nos també amb Agenda Local 21, 
associació participativa, i després reunir-nos també amb els propietaris del LIDL? 
És tan urgent, hui? Si portem un retràs de dos anys. Intentem-ho, reflexionem, 
mirem-la; vosté mateix ho ha dit, té més avantatges i menys avantatges, el temps ha 
sigut el que ha sigut, supose que no ha pogut sospesar perfectament bé si té més 
avantatges i compensa en el tema dels inconvenients. Mirem-ho, analitzem-ho i la 
setmana que ve, dimarts o dimecres, a poder ser per la vesprada, no fem un 
extraordinari pel matí, ens reunim i acabem d'aclarir, i de pas també està el Sr. 
Salort. No crec que siga demanar massa. Sí, ha sigut a presses i correres, és veritat, 
també la meua companya està sola i fa el que pot, però vam tindre aqueixa reunió, 
vam escoltar a la ciutadania, vam escoltar als militants, i de sobte, li ho assegure, ix 
una proposta tan simple com aquesta. No és en contra del supermercat; vosté diu, es 
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que al final, no, si és que la proposta estic convençut que el supermercat, en aquest 
cas LIDL, tindrà igual la que es presenta hui ací, que la que hem presentat nosaltres, 
perquè al final d'entrada és la mateixa. Però Agenda Local 21, que ha sigut la 
principal participació ciutadana que ha estat en contra d'aquesta proposta, potser que 
estiga bé; per tant, LIDL content, Agenda Local 21 no, s'ha acabat el clamor i el 
problema.” 

 
 Sr, Canet Llidó: “Amb sorpresa o sense sorpresa l'interés general al final és 

l'interés general, i el que s'ha de treballar és l'interés general amb independència de 
la sorpresa o la no sorpresa per la votació de l'alcalde, que la puc entendre que la 
tinga, però l'interés general és l'interés general. I en aquesta matèria portem molts 
mesos de reunions, en aquest conveni concretament. Han passat més de set mesos, 
hem fet moltes reunions, moltes reunions que comenta vosté, Sr. Mengual, ja s'han 
produït, vull dir, ja s'han fet reunions amb l'Agenda Local 21, s'han fet reunions amb 
els representants de l'empresa, vull dir, aqueixes reunions ja s'han produït. Jo no 
recorde si estaven vostés o no estaven en cadascuna d'elles, però aqueixes reunions 
s'han produït i s'han fet unes quantes al voltant d'això. Però també m'agradaria 
matisar, per unes de les coses que he escoltat, sobretot, del Sr. Llopis, és en quan a 
la mala imatge i el temps transcorregut i el donar-li la mà als empresaris. Tots patim 
un poc de mala memòria en la qüestió aquesta del LIDL, sembla ser, perquè parlem 
de fa dos anys, fa tres, en relació que s'ha donat la mà. La qüestió del LIDL, aquest 
regidor que li parla la coneix des de l'any 2011, concretament des del 2012 millor 
dit; però la coneix des del 2012 que venia del 2011; i en aquell moment algú ja li 
havia donat la mà a uns inversors i els havia dit que el LIDL podia anar a un lloc on, 
a diferència d'aquesta lloc, que aquest lloc pot obtindre una llicència tant d'obra com 
d'activitat, a diferència d'aquest incardinació, d'aquest punt d'ara, en aquell moment 
es parlava d'una ubicació que difícilment podia obtindre una cosa i l'altra, la 
llicència d'activitat i la d'obra. Concretament, aqueixa mà li la va donar algú del seu 
grup, no vaig a donar-li noms, vosté pot esbrinar-ho, vull dir, perquè aquest regidor 
que parla, que va ser regidor desprès dels regidors del seu grup, va atendre a les 
persones del LIDL, als qual estem donant-los una mala imatge perquè estem 
retardant-nos no sé quants mesos, quan estem parlant de set anys, algú ja els havia 
donat la mà i els havia dit que el LIDL podia ubicar-se a un lloc on ni podia donar-
se una llicència d'activitat, ni una d'obres, vull dir, que la cosa ve d'un poc més 
lluny. Pel que fa a les assemblees que convoquem el nostre grup municipal, o el 
nostre partit, convoquem aquelles que considerem que hem de convocar. En el 2011, 
2012, 2013 ja les vam convocar per a aquesta qüestió i ara també les hem 
convocades quan hem considerat que així feia falta; però al final més que la decisió 
de la nostra assemblea, la proposta que nosaltres vam fer a la resta de grups 
municipals el 22 de març de 2018, que era elevar una consulta; que poden elevar-se 
altres consultes, és possible, però nosaltres vam proposar elevar açò a una consulta, 
ja he explicat abans el per què, i aqueix és el motiu pel qual el nostre grup, inclòs 
l'alcalde, ens abstenim.” 
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 Sr. Llopis Ibiza: “Jo no crec que el problema siga que algun component o exregidor 
del meu grup en el 2011 donarà la mà a un empresari. Jo els recolze al fet que 
continuen vostés buscant empresaris on calga, i que vulguen invertir a Oliva. Jo el 
anime a donar-los la mà, quan van a les fires, a Fitur, on siga, a portar tot el que faça 
falta per a Oliva. Però el que no podem fer que quan han vingut ja a Oliva, després 
d'haver fet la gestió perquè arriben, és crear aqueixa mala imatge que, torne a 
rectificar, l'hem creat, això per a les contestacions. I Sr. alcalde, jo no tinc cap dubte 
que no té cap problema en retardar el plenari, després de vore les reunions i retards 
que hem tingut i la falta de paraula en les dates que hem tingut amb els empresaris, 
no tinc cap dubte que siga capaç, però jo no he dit això abans; jo el que parlava era 
d'avançar-ho a la setmana anterior, no endarrerir-ho mai, i sap per què? Perquè no és 
culpa dels expedients, com vosté vol vendre ací, vosté diu que tenia els expedients 
el divendres; ja, però es que vosté demana els expedients el dijous, el expedients van 
de la pressa que cadascú o depèn de qui els demane. Vostés els expedients, els 
informes els demanen dijous, i el divendres ja els té, aleshores no diguem que hi ha 
informes que tarden més, hi ha informes que tarden menys; siguem sincers, no 
vulguem ara vendre que no és culpa nostra, que es que els tècnics, que els informes 
no arriben, es que el LIDL; ja li dic, el LIDL va estar ahir mateix presentant 
memòries, és que els estem fent passar per una cosa que no crec que siga la millor 
imatge per a les futures empreses que vulguen invertir a Oliva. Si vostés troben que 
aquesta és la millor, continuen. Jo sí que mire les urnes, Sr. Mengual, jo sóc polític i 
encara que no vulga les he de mirar; i crec que açò no és una mala imatge i en les 
urnes no sé qui ho pagarà i qui no, però clar que decidiran les urnes el que s’està 
fent bé i el que s’està fent malament. I jo torne a repetir, per a mi mala imatge, no ha 
sigut el correcte i continue sense entendre la seua abstenció, en una proposta que 
vostés pràcticament van vendre molt positivament des del primer minut.” 

 
 Sr. alcalde: “Sr. Mengual, vosté acabarà, però per a contestar-li al Sr. Llopis; jo no 

tinc la facultat de tirar cap a arrere en el temps, per tant, si a vosté li preocupa que el 
Sr. Salort no puga expressar el seu vot en contra, li he dit que faça una proposta, 
deixar-ho sobre la mesa i es convoca, però cap a arrere no puc tirar. I vaig a dir-li 
això dels informes perquè vosté parla si els informes, si els vaig demanar; no vaig 
demanar cap informe, l'expedient no estava complet perquè vaig fer la pregunta i per 
primera vegada, en aquest cas el TAG, quan vaig preguntar si l'expedient estava 
complet em va dir que no, que faltava una memòria. Per què no se li ha demanat la 
memòria a l'empresa? L'empresa també rep les notificacions, sap que ha de presentar 
una memòria; vull dir, no vulga imputar-me a mi que l'empresa no haja presentat la 
memòria, ni que, en aquest cas, el TAG d'Urbanisme no li haja sol·licitat la 
memòria; no vulga imputar-me aqueixa responsabilitat a mi. Per tant, l'expedient no 
estava complet i aquest alcalde sense que l'expedient estiga complet, és la meua 
responsabilitat, no convoque el plenari. No és que faltaren informes, els informes 
estaven, Sr. Llopis; no ha hagut cap informe nou des d'aquells tres informes de 
resposta a les al·legacions que vosté té. I vaig a contar-los una altra vegada com va 
ser això del LIDL, ja els he dit moltes vegades i a més vosté són protagonistes de la 
història. En una reunió on estàvem el Sr. Peiró i jo, on vénen a proposar-nos per 
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primera vegada, els dic als de l'empresa de LIDL, als promotors d'aqueixa activitat, 
com ha explicat el meu company, el portaveus de Comprimís Vicent Canet, que una 
cosa és la llicència reglada de la botiga, i una altra cosa és l'actuació sobre el domini 
públic. La llicència reglada és un procediment reglat, que si l'empresa compleix amb 
tots els tràmits que marca la llei l'ajuntament està obligat a donar-li la llicència, en 
aquest cas per a la botia, una botiga que no és gran superfície, que a més és 
competència municipal, perquè no excedeix la superfície per a ser considerada gran 
superfície. Altra qüestió diferent és la qüestió sobre el domini públic; la qüestió 
sobre el domini públic és qüestió d'un conveni urbanístic, i la competència per als 
convenis urbanístics és del Ple, no de l'alcalde. Per tant, allí mateix, els dic que 
nosaltres no sumàvem, en aquest cas el meu grup polític, per molt alcalde que jo 
siga, en el ple sumen 5 de 21, i els emplace a parlar en tots els grups polítics, i van a 
parlar amb tots els grups polítics, no diga que no, potser em vam mentir. Van anar a 
parlar en tots els grups polítics, vaig convocar una Junta de Portaveus abans del 
plenari d'aprovació inicial, i els vaig preguntar, els promotors m'han dit que han 
parlat en tots vosté i que estan d'acord inicialment en el conveni i en la proposta, 
tirem avant? Convoquem un plenari? Sí. Jo l'he de convocar perquè tinc la 
competència, sóc l'alcalde i tinc aqueixa competència entre altres, i es convoca 
aqueix plenari perquè hi havia una majoria en la corporació, 20 de 21, que donaven 
suport inicialment a aqueixa proposta. LIDL va començar les obres perquè va voler, 
perquè tenia la llicència, i va ser advertit que tot i haver una aprovació inicial, en el 
meu despatx, després faltava l'aprovació definitiva i un període d'al·legacions i 
podia canviar; i LIDL va considerar baix la seua responsabilitat que havent 20 
regidors de 21 que havien donat la seua aprovació inicial no perillava aqueix 
conveni; i aqueixa és la història, i va començar les obres, òbviament confiant que el 
conveni passaria, però baix la seua responsabilitat, ja ho he explicat i torne a 
explicar.” 

 
 
 Sr. Mengual Manzanares: “Sr. Llopis, jo en la mateixa línia, no pensem en les 

urnes i pensem en solucionar el problema dels ciutadans, i ells d'ací un any siguen 
lliures de votar a qui creguen. Jo escoltant-los encara no sé per què voten en contra 
de l'esmena, perquè si el BLOC-Compromís, el Sr. Canet diu que són assemblearis, 
deixem sobre la mesa aquesta proposta i porte-la vosté a l'assemblea, i decidisca si 
és millor o pitjor o seguim abstenint-nos. Sr. Salazar, vosté diu que hi ha avantatges 
i inconvenients però entenc que en quatre o cinc hores no podem valorar-ho, 
deixem-ho sobre la mesa, asseguem-nos, valorem-la i si no és millor que la que hi 
ha, ens tornem a reunir i cadascú torna a votar. Sr. Llopis, Sr. alcalde, Sr. Canet, jo 
que sé qui li ha donat la mà a qui, si fa set anys, sis, cinc, quatre, jo no ho sé. Jo li 
vaig donar la mà als dos quan van vindre a parlar amb mi, els vaig donar la mà, vam 
seure i vam parlar; i després també li vaig donar la mà a Agenda Local 21 per a 
poder debatre. Estem hui ací i jo no sé si anava a un altre lloc o anava al polígon o 
que li va dir que, entenc que seria la Sra. Escrivà; estem hui ací, per tant, hi ha un 
problema i hi ha una associació com Agenda Local 21 que no està d'acord amb això, 
és que és una associació participativa del municipi, una de les més importants a 
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l'hora de la participació en el consistori. Per tant, tant va a costar-li a LIDL o a 
l'ajuntament el retard? Si ja portem dos anys. Perquè al final si LIDL estiguera 
d'acord, que jo pense que sí, en la nostra proposta i Agenda Local 21, que jo pense 
que sí, estiguera d’acord amb la nostra proposta, per dos dies no anem a aconseguir 
un consens? És que, disculpen, no ho entenc. De veritat retardar-ho a la setmana que 
ve, dilluns o dimarts que podem analitzar-ho, crea tal cost a l'empresa? El cost ja li 
l'hem creat amb retards, de qui siga la culpa, si és de fa set anys, sis, dos mesos o el 
que siga. Per tant, de veritat una proposta a última hora, sí, en el descompte, sí, però 
si hi haurà qüestions que jo reconec que si demà s'haguera de publicar en el Butlletí 
Oficial podria entendre el vot en contra, o l'abstenció, o el que fóra, però si nosaltres 
el que diem és que es quede sobre la mesa, mirem-ho bé, analitzem-ho, que si no al 
final què anem a crear? Un problema? Intentem iniciar aquest tràmit important amb 
certa pau social perquè és el que pense que és més just per als ciutadans. I Agenda 
Local 21 i els ciutadans que s'han manifestat en contra d'aquesta proposta de l'equip 
de govern, de l'Alcaldia, de la corporació, tinc igual de qui siga, almenys que 
puguem escoltar-los, seure'ns i presentar-los la proposta, almenys membres de 
l'Agenda Local 21 estan d'acord, alguns membres; i gent que vam tindre la reunió 
estan d'acord i el nostre grup ha vist que és simple però és millor que la que hi havia. 
Per tant, el que li demane a aquesta corporació i als grups de govern, especialment, 
és per favor, deixem-ho sobre la mesa i la setmana que ve a poder ser que puguem 
reunir-nos i analitzar aquesta proposta.” 

 
 Sr. alcalde: “Si s'aprova l'esmena no passarem a cap votació més però si no 

s'aprova. Anem a considerar la proposta de deixar-ho sobre la mesa com una 
proposta. Si no queda sobre la mesa passarem a la votació de l'esmena. Si l'esmena 
no prospera passarem a la votació del punt. Anem a votar primer una proposta, 
m'informa la secretària, hi ha un proposta verbal d'un regidor que ho pot sol·licitar 
de deixar sobre la mesa aquest punt. Si no prospera la proposta passarem a la 
votació de l'esmena. Si l'esmena prosperara en votació també s'acabaria la votació, si 
no prosperara l'esmena passaríem a la votació del dictamen tal qual ha vingut. Ara 
anem a votar una proposta verbal d'un regidor de deixar el punt sobre la mesa.” 

 
Abans de la votació final, el Sr. Alcalde, sent les 21.20 h concedeix un recés en la sessió 
plenària, de cinc minuts, passats els quals es reprén amb la votació de l’assumpte. 
 
I no havent més assumptes a tractar, el senyor president alça la sessió a l’hora 
assenyalada a l’encapçalament; de tot el que com a secretària accidental done fe. 
 
  Vist i plau 
 El president 


